
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 13. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 65

Som led i forhandlingerne om forståelsespapiret mellem Socialdemokratiet, Radikale

Venstre, Socialistisk Folkeparti og Enhedslisten blev det aftalt, at en ny regering vil ”gen-

nemføre en evaluering af den nuværende planlægning og organisering af handicapområ-

det med henblik på at styrke indsatsen, den nationale videndeling og sikre den mest hen-

sigtsmæssige opgavefordeling mellem kommuner og regioner”. Er ministeren indstillet på

at sætte kommunernes mulighed for hjemtagning af højt specialiserede tilbud på pause,

indtil denne evaluering er gennemført, så det sikres, at der ikke i mellemtiden sker en

yderligere afspecialisering til skade for borgerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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